

ENVIRONMENTAL AND SOCIAL RESPONSIBILITY POLICY

OF MAZAGAN BEACH & GOLF RESORT

A man-made oasis, Mazagan Beach & Golf Resort extends over 250 hectares between land and sea in the surrounding area of El Jadida, Morocco. It includes 492 rooms and suites, more than 13 restaurants and bars, a conference center, one of Morocco's longest golf courses designed by Gary Player, swimming pools, a spa and fitness center, as well as a range of leisure activities for all ages.

In this paradise dedicated to refinement, we are committed to providing comfort to all our visitors and creating everlasting memories through exceptional experiences. However, beyond this commitment as a luxury hotelier, at Mazagan Beach and Golf Resort, we have been dedicated since our opening in 2009 to adopting a responsible approach towards our establishment, our community, and our environment.

Indeed, we have an ultra-modern wastewater treatment plant that processes all the hotel wastewater. These waters are used, among other things, in watering the golf course, where the type of grass, Paspalum Platinum, can also be watered with seawater. Our commitment as a responsible hospitality provider is a key challenge that lies at the core of all our initiatives. To support this vision, we have implemented an Environmental Management System (EMS) that complies with international requirements and best practices, along with an ESG committee to oversee it all.

Our team of 1000 colleagues all share the same values and are committed to our goals. Additionally, we encourage our customers, partners, and all stakeholders to support environmental and social sustainability.

OUR VISION

Create a world where environmental and societal well-being is not only considered but also at the heart of our priorities.

OUR COMMITMENTS

From a perspective that places sustainable development at the heart of everything we do, Mazagan Beach and Golf Resort is delighted to launch the new Atlas project in collaboration with Kerzner and continues to:

- Improve energy efficiency through annual benchmarking analysis that assesses stress points in water and electricity consumption and addresses them.
- Reduce our greenhouse gas emissions throughout our supply chain.
- Prioritize local employment and highlight the region's products and services.
- Place fair trade at the core of our procurement strategy.

These fundamental commitments enable us to implement actions and initiatives that, in turn, shape a sustainable and constantly improving economic activity.

OUR VALUES

CONSIDER	Working for the respect of Human Rights and Labor Rights among our stakeholders and beyond.
PRESERVE	Sustaining our professional practices by ensuring environmental compliance through the mastery of our resource consumption.
DEVELOP	Striving to be a leader in the social, cultural, and economic development of our community.

Beyond compliance with the laws and regulations in force in Morocco, at Mazagan Beach and Golf Resort, we aim to operate in accordance with international best practices in terms of sustainable performance.

We are committed to achieving the targets and objectives set each year through a proactive and responsible approach. Our values and commitments are embedded in our identity, and we continue to work towards optimizing our positive impact on the environment and our community.

POLITIQUE

DE RESPONSABILITE ENVIRONNEMENTALE ET SOCIETALE DE MAZAGAN BEACH & GOLF RESORT

Une oasis façonnée par l'homme, **Mazagan Beach & Golf Resort** s'étend sur 250 hectares entre terre et mer aux alentours d'El-Jadida au Maroc et comprend 492 chambres et suites, plus de 13 restaurants et bars, un centre de conférence, l'un des plus long parcours de golf au Maroc signé Gary Player, des piscines, un centre de spa et de remise en forme ainsi qu'une panoplie d'activités de loisirs pour tous les âges.

Dans ce paradis dédié au raffinement, nous nous engageons à offrir le confort à tous nos visiteurs et créer des souvenirs éternels à travers des expériences exceptionnelles ; mais, au-delà de cet engagement d'hôtelier de luxe, à Mazagan Beach & Golf Resort, nous nous sommes engagés, et ce depuis l'ouverture en 2009, à adopter une approche responsable vis-à-vis de notre établissement, de notre communauté et de notre environnement.

En effet, nous disposons d'une station d'épuration ultramoderne qui traite toutes les eaux usées provenant de l'hôtel ; ces eaux sont utilisées entre autres dans l'arrosage du parcours du Golf dont la nature du gazon, Paspalum Platinum, peut également être arrosée par l'eau de mer.

Notre engagement en tant que garant d'une hôtellerie responsable est un défi clé qui est au cœur de toutes nos démarches et pour accompagner cette vision, nous avons mis en place un Système de Gestion Environnementale répondant aux exigences et aux meilleures pratiques internationales et un comité ESG qui veille sur ça.

Nos équipes, au nombre de 1000, portent tous les mêmes valeurs et adhèrent à nos engagements, aussi, nous encourageons nos clients, nos partenaires et toutes les parties prenantes à soutenir la durabilité environnementale et sociale.

NOTRE VISION

Créer un monde où le bien-être environnemental et sociétal est considéré et au cœur de nos priorités.

NOS ENGAGEMENTS

Dans une optique qui place le développement durable au cœur de tout ce que nous faisons, Mazagan Beach & Golf Resort est ravi de lancer le nouveau projet Atlas en collaboration avec Kerzner et oeuvre continuellement :

- À améliorer l'efficacité énergétique, passant par l'analyse comparative annuelle qui permet d'évaluer les points de stress de consommation d'eau et d'électricité et d'y remédier ;
- À réduire notre émission de gaz à effets de serre le long de notre chaîne logistique ;
- À mettre en priorité l'emploi local et mettre en avant les produits et services de la région ;
- À placer le commerce équitable au centre de notre démarche d'achats.

Ces engagements fondamentaux nous permettent de mettre en place des actions et initiatives qui à leurs tours façonnent une activité économique pérenne et en constante amélioration.

NOS VALEURS

CONSIDÉRER	Œuvrer pour le respect des droits de l'Homme et du Travail chez nos parties prenantes et au-delà.
PRÉSERVER	Pérenniser nos pratiques professionnelles en s'assurant du respect de l'environnement par la maîtrise de notre consommation de ressources.
DÉVELOPPER	Être meneur du développement social, culturel et économique de notre communauté.

Au-delà du respect des lois et réglementations en vigueur au Maroc, à Mazagan Beach & Golf Resort nous nous donnons l'objectif d'opérer conformément aux meilleures pratiques internationales en terme de performance durable.

Nous nous engageons à atteindre les cibles et objectifs fixés chaque année, en suivant une approche proactive et responsable. Nos valeurs et nos engagements sont ainsi engrainés dans notre identité et nous continuons à œuvrer pour optimiser l'impact positif sur notre environnement et notre communauté.